
Bestyrelsesmøde d. 11-8 2014 

Tilstede: Alle 

1. Godekendelse af dagsorden – godekendes 

2. Godkendelse af forrige referat – godkendes 

3. Orientering fra Formanden. 

 Jens Erik Grøn har ønske om et møde med bestyrelsen ang. beboermødet 

og 360 gr. Undersøgelsen –helhedsplan 

 Info fra Allan Kirch: Miele har meldt ud at briksystemet i vaskehuset 

bliver af bedre kvalitet end aftalt uden ekstra beregning. 

 Der har været 5 fra- og tilflytninger 

4. Orientering fra Kasseren 

 Pia orienterede om Bestyrelsen om status dd. På de likvide midler 

5. Orientering fra OM 

 Henny referere derfra 

6. Indkonme foreslag til drøftelse og beslutning 

 Intet 

7. Aktiviteter 

 Sommerfest: Alt er klar 

8. Eventuelt 

 Beboere har gjort Bestyrelsen opmærksom på at rundt bord ved plads 

AB/UTT vej er i stykker, og forespørger om det kan laves. Bestyrelsen 

vil gerne at Administrationen ser på dette. 

Referenten takker for et godt møde  

Næste møde d. 1 sep kl 18  


